
PROTOKÓ Ł  Nr XXXVHI/2014 

z sesji Rady Gminy Świdwin 
odbytej w dniu 30 maja 2014 roku 

Stan radnych 	  15 
Obecnych na sesji 	 13  

Lista obecno ści stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.!. OTWARCIE I STWIERDZENIE QUORUM 

Na podstawie art. 19 ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku 
o samorządzie gminnym otwarcia sesji dokonał  Przewodniczący Rady Gminy 
Pan Krzysztof Kaszuba. 
Na podstawie listy obecno ści stwierdził  quorum do podj ęcia prawomocnych 
uchwał . 
Przewodniczący Rady Gminy powitał  radnych, sołtysów oraz zaproszonych 
gości: 

• Pana Zdzis ława Pawelca — Wójta Gminy Świdwin 
• Panią  Halinę  Czajkowską  — Sekretarza Gminy 
• Panią  Renatę  Kamińską  — Skarbnika Gminy 
• Pana Ryszarda Miedzika- Prezesa Gminnego zak ładu gospodarki 

Komunalnej 
• Pana Sebastiana Basiejko — Kierownika Referatu O światy, Kultury, 

Zdrowia i Sportu UG 
• Panią  Annę  Pietrykę  — Kierownik Referatu Rolnego i Ochrony 

Środowiska UG 
• Panią  Sylwię  Żmuda- Kowalczyk- Kieronwik ŚdS w Klępczewie 
• Pana Bolesława Helwig- z-cę  Dyrektora ds. techniczych Powiatowego 

Zarządu Dróg 
• Panią  Martę  Jalowską- Dyrektor ZS w Bierzwnicy 
• Pana Jakuba Szynkowskiego- Dyrektora ZS w Lekowie 
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Ad.2. ZATWIERDZENIE PROTOKOŁU Z OSTATNIEJ SESJI 

Przewodniczący Rady Pan Krzysztof Kaszuba poinformował , że protokół  

z ostatniej sesji wyłożony był  do wglądu w Biurze Rady. Uwag nie wniesiono. 

Radni w głosowaniu jawnym protokół  przyj ę li jednogłośnie 

Ad.3. PRZYJĘCIE PORZĄDKU OBRAD 

Przewodniczący Rady Pan Krzysztof Kaszuba poinformował , że porządek 
obrad podany by ł  w zaproszeniach na sesj ę . 
Radni w głosowaniu jawnym proponowany porządek obrad przyj ęli 
jednogłośnie, a przedstawia si ę  on następująco 

Porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum; 

2. Zatwierdzenie protoko łu z ostatniej sesji; 

3. Przyj ęcie porządku obrad; 

4. Interpelacja radnych; 

5. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Rady Gminy i Wójta Gminy z prac w okresie mi ędzy 

sesjami; 

6. Czas dla Samorządowców; 

7. Sprawozdanie z działalności rzeczowej jednostek organizacyjnych gminy. Gospodarka gminnym 

mieniem komunalnym 

8. Rozpatrzenie sprawozdania z dzia łalności organizacji sportowych w roku 2013 i 

przedstawienie zamierze ń  na 2014r. 

9. Informacja z wykonania bud żetu gminy za 2013r. i podj ęcie uchwały w sprawie absolutorium 

dla Wójta Gminy Świdwin; 

10. Dyskusja 

11. Podjęcie uchwał : 

• w sprawie upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Spo łecznej 

w Swidwinie do za łatwienia indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej; 

• W sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkó ł  i przedszkoli prowadzonych na 

terenie Gminy Świdwin przez inne ni ż  Gmina Świdwin osoby prawne lub fizyczne oraz 
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dla innych niż  Gmina Świdwin osób prawnych i osób fizycznych prowadzących inne 

formy wychowania przedszkolnego, a tak że trybu i zakresu kontroli prawid łowości ich 

wykorzystania; 

• w sprawie ustalenia Regulaminu targowiska gminnego „Mój Rynek" w Krosinie; 

• w sprawie opiaty targowej; 

• w sprawie powierzenia Wójtowi Gminy świdwin uprawnień  do ustalania wysoko ści cen 

i opłat za us ługi komunalne o charakterze użyteczności publicznej oraz za korzystanie 

z obiektów i urządzeń  użyteczności publicznej Gminy Świdwin; 

• w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na rok 2014; 

• w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy z tytu łu wykonania budżetu gminy za 2013r. 

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania; 

13. Wolne wnioski; 

14. Zakończenie; 

Ad.4. INTERPELACJE RADNYCH 

Pan Andrzej Wiśniewski poprosił  Pana Wójta o zaj ęcie się  sprawą  drogi 
kolo Pana Pisarczyka w Lekowie, która jest zalana wod ą. Zapytał  również  
o dalsze losy muru w Lekowie, który jest zniszczony po remontowych 
pracach kanalizacyjnych. 

Pan Krzysztof Kaszuba zapytał  o dalszy los niezabezpieczonego a 
będącego w stanie rozk ładu budynku w Cieszynie oraz czerwonego 
magazynu w Klępczewie. 

Ad.5. SPRAWOZDANIE PRZEWODNICZACYCH KOMISJI RADY 
GMINY I WÓJTA RADY GMINY Z PRAC W OKRESIE MIĘDZY 
SESJAMI 

Pan Dariusz Gos poinformował , że w okresie między sesjami Komisja 
Rewizyjna spotkała się  2 razy. Tematami jakimi się  zajmowano były: Kontrola 
kosztów utrzymania administracji Urzędu Gminy za 2013r. Decyzją  Komisji, 
wydatki te nie zostały przekroczone oraz analiza wykonania bud żetu Gminy za 
2013r. Wydanie opinii w tej sprawie oraz wyst ąpienie z wnioskiem do Rady 
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Gminy o udzielenie absolutorium dla Wójta Gminy za 2013r. Decyzja Komisji 
w sprawie wykonania budżetu była pozytywna. Uwag nie wniesiono. 

Pani Justyna Twardys jako przewodnicząca poinformowała, że 
Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu i Etyki w okresie mi ędzy sesjami 

zebrała się  2 razy. Na spotkaniach przedstawiono Sprawozdanie z dzia łalności 
Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii, 
Kalendarz imprez i zawodów sportowych, funkcjonowanie Gminnych i 
Uczniowskich Klubów Sportowych oraz sprawozdanie z realizacji rocznego 
planu współpracy między Gminą  a organizacjami pozarządowymi. 

Pan Łukasz Pugacz, przewodniczący Komisji Budżetowej, Rozwoju 
Gospodarczego, Handlu, Usług, Bezrobocia i Opieki Spo łecznej poinformował , 
ze w okresie mi ędzysesyjnym Komisja zebrała się  raz. Tematem spotkania by ło 
sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2013r. 

Pan Andrzej Żubert poinformował , że Komisja Rolnictwa, Le śnictwa, 
ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa i Przestrzegania Prawa zebra ła się  dwa 
razy. Gościem pierwszej Komisji by ł  Pan Nadleśniczy Nadleśnictwa Świdvvin 
Rafał  Grzegorczyk, omawiano na niej równie ż  remonty dróg gminnych. Kolejna 
Komisja odbyła się  w trybie wyjazdowym, dotyczyła sprzedaży dróg gminnych, 
na wniosek mieszkańców. 

Pan Zdzisław Pawelec- Wójt Gminy przedstawi ł  zebranym sprawozdanie 
z prac urzędu w okresie między sesjami. Rozpoczął  od przedstawienia 
prac 	Referatu 	Rolnego 	i 	Ochrony 	Środowiska.  

1. Wydano: 

2. 2 postanowienia opiniujące podział  rolny oraz 2 decyzje zatwierdzaj ące 
podział  nieruchomo ści, 

3. 13 zaświadczeń  z planu o zagospodarowaniu przestrzennym, 

4. 14 zaświadczeń  dla rolników, 

5. 19 decyzji zezwalaj ących na wycinkę  drzew i krzewów, 

6. wszczęto 1 postępowania o rozgraniczeniu nieruchomo ści, 

7. wydano 2 decyzje rozgraniczeniowe, 

8. opracowano 2 projekty uchwał  w sprawie Targowiska w Krosinie 

9. Ogłoszono przetargi nieograniczone na sprzeda ż  następujących 
nieruchomo ści: 

10.na dzień  12.06.2014r. działka gruntu nr 212/45 o pow. 0,1029 ha wraz z 
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budynkiem (obecnie siedziba GZGK) w Świdwinie przy ul. Cmentarnej, 

11. na dzień  10.07.2014r. nieruchomość  zabudowana lokalem użytkowym w 
Świdwinie przy ul. Kościuszki (obecnie siedziba GOPS), 

12.na dzień  17.07.2014r. nieruchomo ść  gruntowa niezabudowana nr 16/2 o 
Pow. 4,3886 ha po łożona w Świdwinie przy ul. Spó łdzielczej, 

13.na dzień  24.07.2014r. nieruchomo ść  rolna nr 140 o pow. 0,30 ha położona 
w K luczkowie. 

14. Ochrona środowiska 

15.Złożono wniosek do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 
w Szczecinie o dofinansowanie zadania 
w zakresie usuwania odpadów zawieraj ących azbest z nieruchomo ści 
położonych na terenie gminy Świdwin. Zostało złożonych 21 wniosków. 

Koszt wykonania zadania wynosi 36.749,96 zł  

16.Towarzystwo Opieki nad Zwierzętami przy współpracy z pracownikiem 
Urzędu zajmującym się  ochroną  zwierząt oraz Strażnikiem Gminnym 
znaleźli nowych właścicieli dla 3 bezdomnych psów z terenu gminy 
Świdwin. 

17.Nadano 2 numery porz ądkowe dla nowo wybudowanych nieruchomo ści 
położonych w Starym Przybys ławiu. 

18. Gospodarka odpadami 

19.Dnia 12 kwietnia przeprowadzona zosta ła zbiórka odpadów 
wielkogabarytowych na terenie Gminy Świdwin. 

Zebrano ponad 14 ton odpadów. 

20.Na bieżąco kontrolowane są  posesje pod względem czysto ści, zgodno ści 
złożonej deklaracji pod wzgl ędem ilo ści osób zadeklarowanych 
a zamieszkuj ących daną  nieruchomość . 

21 .Rozesłane zostały zawiadomienia do przedsiębiorców działających na 
terenie Gminy Świdwin o zamiarze przeprowadzenia kontroli w zakresie 
przestrzegania Regulaminu utrzymania czysto ści i porządku na terenie 
Gminy Świdwin pod względem posiadanych umów na odbiór odpadów 
oraz wyposażenia w pojemniki do gromadzenia odpadów. 
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22.Wygenerowane zostały kolejne upomnienia dotycz ące zaległości w 
opłacie śmieciowej. Na dzień  29.05.2014r. zaległość  w opłacie 
śmieciowej wynosi: 38 168,14 z ł  

23.Przyjmowane są  deklaracje o zmianie liczby osób zamieszkuj ących 
nieruchomości. 

Następnie Wójt omówił  zadania realizowane przez Referat Infrastruktury  
w bieżącym okresie: 

Trwa realizacja projektu pn. „Kolorowe przedszkola w gminie Świdwin" 
złożonego w ramach Programu Operacyjnego Kapita ł  Ludzki, Działanie 9.1.1 
Zmniejszanie nierówno ści w stopniu upowszechnienia edukacji przedszkolnej. 
Przygotowywana jest dokumentacja przetargowa. Gminie przyznano wsparcie w 
wysokości 347 824,00 zł . W ramach zadania zostan ą  wyposażone i dostosowane 
do potrzeb najm łodszych dzieci oddziały przedszkolne znajduj ące się  przy 
szkołach gminnych w Bierzwnicy, Lekowie i Oparznie w łącznie z budową  
placów zabaw przy każdej ze szkól. 

- 4 kwietnia w siedzibie LGD — „Powiatu Świdwińskiego" podpisano 4 umowy 
o przyznanie pomocy w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 
2007-2013. Umowy dotyczą  projektów: 

1. „Organizacja wydarzenia kulturalno-rekreacyjnego pn. "Turniej So łectw 
o Szablę  Wójta Gminy Świdwin". 

2. „Zagospodarowanie centrum wsi w miejscowo ści Rogalino gm. Świdwin 
złotych." 

3. „Remont obiektów spo łeczno-kulturalnych w miejscowościach Oparzno i 
Rusinowo — gm. Świdwin" 

4. V Rusinowskie Lato z Folklorem - spotkanie wielu kultur poprzez orga-
nizacj ę  prezentacji zespo łów ludowych. 

Koszt całkowity wszystkich 4 zadań  oszacowano na sum ę  prawie 241 tysięcy 
złotych. Wsparcie z PROW na lata 2007-2013 to kwota ponad 160 tysi ęcy zł . 

- trwa realizacja projektu V Rusinowskie Lato z Folklorem - spotkanie wielu 
kultur poprzez organizacj ę  prezentacji zespo łów ludowych. Zawierane są  
umowy na usługi, kupowane niezbędne materiały. Rusinowskie Lato z Folklo-
rem odbędzie się  27 czerwca o godz. 16:30 przy świetlicy wiejskiej w Rusi-
nowie, 
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- trwa realizacja projektu „Organizacja wydarzenia kulturalno-rekreacyjne-
go pn. "Turniej So łectw o Szabl ę  Wójta Gminy Świdwin". Zawierane są  
umowy na us ługi, kupowane niezbędne materia ły. Turniej Sołectw odbędzie 
się  12 lipca o godz. 15:30 w Smardzku, 

- trwa realizacja projektu „Zagospodarowanie centrum wsi w miejscowo ści 
Rogalino, gm. Świdwin". Opracowany został  projekt zagospodarowania cen-
trum wsi, zgłoszono do Starostwa Powiatowego rozpocz ęcie robót budowlano — 
montażowych. 

- zakończono  prace  remontowe świetlicy  w Rusinowie.  Remont świetlicy 
przeprowadzi ł  „BUD — REM SWIDWIN" Mariusz Dymi ński, Kluczkowo 18, 
78-300 Swidwin. Całkowita warto ść  zadania po przetargu wynios ła netto 49 
473,91 zł, brutto 60 852,91A. Wykonany zakres robót: 

a) remont dachu głównego o pow. 608,60m2 - wymiana pokrycia z p łyt falistych 
typu Guttanit na blach ę  trapezową  wraz z wymianą  rynien i rur spustowych, 

b) remont daszków nad wej ściami szt. 4 - wymiana pokrycia z p łyt falistych 
typu Guttanit na blachę  trapezową  

3) remont pomieszczeń  świetlicy - malowanie świetlicy, demontaż  okładziny 
ściennej z paneli PCV, wykonanie nowych tynków wraz z lamperią  z tynku mo-
zaikowego, wymiana opraw o świetleniowych na nowe, montaż  4 elektrycznych 
przepływowych podgrzewaczy wody, wymiana drzwi wej ściowych do świetlicy 
z drewnianych na PCV. 

- zakończono prace remontowe świetlicy  w  Oparznie. Remont świetlicy 
przeprowadzi ł  Zakład Ogólnobudowlany S ławomir Kaszyca. Całkowita 
wartość  zadania po przetargu to 54 457,00 z ł  netto, brutto - 66  982,11  zł . 
Wykonany zakres robót: a) remont dachu papowego świetlicy - pow. 198,17m2 - 
rozbiórka pokrycia z papy, u łożenie płyt styropianowych gr. 12cm 
laminowanych jednostronnie pap ą, pokrycie dachu pap ą, wymiana rynien, rur 
spustowych i obróbek blacharskich. 

b) remont dachu papowego dach niższy - pow. 38,10m2 - u łożenie płyt 
styropianowych gr. 12cm laminowanych jednostronnie pap ą, pokrycie dachu 
papą, wymiana rynien, rur spustowych i obróbek blacharskich. 

c) ocieplenie ścian zewnętrznych budynku styropianem gr. 12cm - 197,84m2, 
wraz z wykonanie wyprawy z tynku mineralnego i malowanie elewacji. 
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d) remont pomieszcze ń  świetlicy. 

- zakończono i odebrano zadanie „Budowa rekreacyjnych placów zabaw w 
Beltnie, Osowie, Rycerzewku - gm. Swidwin". Wykonawc ą  było PPHU 
„JULKA" Sabina Marciniak, Kr ępa Kaszubska 80, 84-351 Nowa Wie ś  Lębor-
ska. Całkowita warto ść  zadania po przetargu wynios ła netto 48 949,02 zł , brutto 
60 207,39 zł. Place zabaw wykonane są  z elementów drewnianych, posiadaj ą-
cych wymagane certyfikaty bezpiecze ństwa, ogrodzone siatką  i wyposażone w 
furtkę . 

- trwają  prace związane z opracowaniem Strategii Rozwoju Gminy na lata 
2014-2022 z perspektyw ą  na lata 2023-2027 w ramach projektu 
„Opracowanie pięciu Strategii rozwoju w tym Powiatu Swidwi ńskiego oraz 
Gmin: Brzeżno, Rąbino, Sławoborze i Świdwin na lata 2014-2022 z perspektyw ą  
na lata 2023 — 2027 zwanej dalej Strategią  wraz z przeprowadzeniem 
konsultacji spo łecznych". 4 czerwca odbędzie się  spotkanie fokusowe dla 
przedstawicieli różnych branż : organizacje pozarządowe, przedsiębiorcy, 
instytucje spo łeczne, jednostki administracji samorz ądowej. 

- 3 kwietnia br. przes łano formularz projektowy do Kontraktu Samorz ądowego z 
założeniami uczestnictwa gminy Świdwin w Kontrakcie Samorządowym w 
ramach nowej perspektywy finansowej 2014 -2020, 

- Referat Infrastruktury wspó łpracował  z telewizj ą  Polsat News przy realizacji 
filmu promującego gminę  Świdwin w cyklu programów „Gmina na szóstk ę", 

-Referat współpracuje z Panoram ą  Powiatu Świdwińskiego przekazuj ąc na 
bieżąco materiały do miesięcznika. 

Ostatnim omawianym referatem by ł  Referat O światy, Kultury i Zdrowia  

Bieżące zadania Referatu to: 

• Nadzór na dzia łalnością  świetlic, bibliotek gminnych i punktów 
przedszkolnych, Gminnej Hali Sportowej w Lekowie 

• Przygotowanie sprawozdania S I O wed ług stanu na dzień  31 marca 
2014r. 

• Organizacja Halowego Turnieju Pi łki Nożnej o Puchar Wójta Gminy 
Świdwin — 08.03.2014 r. Hala w Lekowie 

• Wyłonienie wykonawcy na leczenie stomatologiczne dzieci i m łodzieży z 
gminy Świdwin — Indywidualna Praktyka Stomatologiczna dr Marta 
Mirska-Miętek 
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• X Turniej Tenisa Stołowego o Mistrzostwo Cieszeniewa — 15.03.2014 

Wójt poruszy ł  również  kwestie zatrudnienia osób bezrobotnych. 

1.0becnie mamy zatrudnionych 17 osób w ramach prac interwencyjnych. 
Są  to głównie osoby zatrudnione do prac porz ądkowych na terenie wsi 
oraz pracownicy hali; 

Zorganizowali śmy staże dla 18 osób, głównie opiekunowie i robotnicy 
gospodarczy; 

W sołectwach prace porządkowe i opiekuńcze wykonuj ą  pracownicy 
zatrudnieni w ramach prac spo łecznie użytecznych, tj. na 2 godziny. W 
sumie mamy 20 takich pracowników; 

Na terenie gminy prace spo łeczne z tytu łu kary ograniczenia wolno ści 
wykonuje 28 skazanych. 

Ad.6. „CZAS DLA SMORZĄDOW" 

Pan Tadeusz Wilk zaanonsował, ze w Beltnie droga prowadz ąca do Panów 

Panasz, Piotrowski jest w złym stanie. Pan Wiącek mieszkaniec wsi, ma 

trudności z dojazdem na pole wysokim opryskiwaczem. So łtys poprosił  również  

o pomoc przy wykaszaniu trawy, chodzi ło głównie o miejsce przy budynku 

byłej zlewni mleka oraz o nadzór strażnika gminnego. Pan Wilk podzi ękował  

również  za realizacj ę  podłączenia wody do świetlicy Beltnie. 

Pan Adam Bieńczak zapytał  Wójta o termin naprawy g łównej drogi, 

prowadzącej przez Rusinowo oraz o kontrol ę  na drodze dojazdowej do pól. 

Koleiny zostały tam zalane wodą  a od strony strażnicy jedyna droga prowadzi 

przez wysypisko. Aby dojechać  do pola, pozostaje jedynie droga przez traw ę  ale 

to prywatna posesja wi ęc właściciel niejednokrotnie zwracał  już  mieszkańcom 

uwagę . Narazie wi ększość  przejeżdża po polu Pana Niedźwieckiego. Sam sołtys 

zwrócił  uwagę  na to, ze ma 11 ha ziemi i brak mo żliwości dojazdu. Na odbytej 

niedawno kontroli pad ło pytanie o tym, czy so łectwo nie może wyłożyć  

pieniędzy z funduszu soleckiego. Pan sołtys powiedział , że fundusz jest 

niewielki a on ma również  inne wydatki. 
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Pani Bożena Wieczorek poprosiła o naprawę  studzienki w Klępczewie. 

Wystosowała również  pytanie kiedy Wojewódzki Zarząd Dróg podejmie prace 

wykaszania traw przy drodze. 

Pani Teresa Grabowska poprosiła Pana Wójta o szlakę . 

Pani Maria Świątczak zapytała o termin postawienia lamp w wiosce. Pan 

Wójt odpowiedział, ze zawieszono już  lampy na dwóch pustych slupach. Na 

nowe lampy nie ma środków. Pani Sołtys poprosiła również  o pracowników 

interwencyjnych. Wystosowano równie ż  pytanie na które odpowiedzia ł  Pan 

Bolesław Helwig. Chodziło o kostkę  brukową, która miała być  położona koło 

przystanku. Pan Helwig odpowiedzia ł , że nie ma możliwości utwardzenia tego 

terenu, gdyż  nie ma materiału. Jeśli się  znajdzie, to prace zostan ą  podjęte. 

Pan Tadeusz Paciorek zapytał  czy pobierane są  opłaty za grunty (4 ha) przy 

ul. Spółdzielczej? Pan Wójt odpowiedział , że tak, gdyż  jest to cały czas 

dzierżawa. 

Ad.7. Sprawozdanie 	z 	działalności 	rzeczowej 	jednostek 

organizacyjnych gminy. Gospodarka gminnym mieniem 

komunalnym. 

Pan Krzysztof Kaszuba poprosił  Panią  Annę  Pietrykę- Kierownik 

Referatu Rolnego i Ochrony Środowiska o zabranie g łosu. Pani Kierownik 

przedstawi ła obszerną  informacj ę  nt. Gospodarki gminnym mieniem 

komunalnym. 

(załącznik nr 1) 
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Ad.8. Rozpatrzenie sprawozdania z dzia łalności organizacji 

sportowych w roku 2013 i przedstawienie zamierze ń  na 2014r. 

Pan Krzysztof Kaszuba poprosił  o zabranie głosu Pania Sebastiana Basiejko, 
Kierownika Referatu O światy, Kultury, Zdrowia i Sportu U.G. Świdwin. Pan 
Kierownik w imieniu Prezesów uczniowskich i szkolnych klubów sportowych 
przedstawi ł  informacje z ich działalności. 

Uczniowskie Kluby Sportowe aktualnie funkcjonuj ące na terenie gminy 

Świdwin. Są  to: 

-Uczniowski Klub Sportowy REGA w Bierzwnicy 

-Uczniowski Klub Sportowy AVATAR w Lekowie 

-MUKK BUSH1DO w Rusinowie, Marek Knut 

Wnioski o dotacj ę  złożyły 3 kluby, otrzymały ją  2 z nich. 7.500 zł . otrzymał  

UKS AVATAR, natomiast 12.500 z ł. otrzymał  UKS REGA. Dotacje przyznane 

są  na pól roku, tj. do 30 czerwca br. 

Uczniowski Klub Sportowy REGA przy Zespole Szkól w Bierzwnicy staraj ąc 
się  o dotacje w Urzędzie Gminy„ na upowszechnianie kultury fizycznej w śród 
dzieci i młodzieży„ przyznane środki finansowe skierowa ł  na działalność  
sportową  w obszarze sekcji: 

1. sekcja pi łki nożnej 

2. sekcja piłki ręcznej 

3. sekcji akrobatyki sportowej 

1. Sekcja piłki nożnej — zawodnicy klubu uczestniczą  w rozgrywkach 
powiatowych ligi trampkarza. Rywalizuj ą  z takimi zespo łami jak: Akademia 
Piłkarska Technik Świdwin, Pomorzanin Sławoborze, Wicher Rą_bino, Pogoń  
Połczyn Zdrój i Redłowia Redło. Mecze rozgrywane są  na stadionie Huraganu 
Bierzwnica. Zespół  Regi trenuje i przygotowuje si ę  do rozgrywek na Gminnej 
Hali Sportowej w Lekowie oraz na miejscu tj. sala szkolna oraz stadion. Po 
dziesięciu kolejkach ligowych zespó ł  zajmuje III miejsce. Druga runda 
rozgrywek rusza od 04.04.2014 r. 
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Jednym z etapów przygotowań  do dalszego współzawodnictwa sportowego 
piłkarzy było przygotowanie i zorganizowanie obozu sportowo — rekreacyjnego 
w Lekowie. 

Uczestnicy zgrupowania mieli bogatą  ofertę  nie tylko sportową. Około 65 
uczestników przygotowywa ło się  do współzawodnictwa sportowego na szczeblu 
powiatu, regionu i województwa. Organizowane byty wyjazdy na basen do 
Świdwina oraz kina w Koszalinie. 

W czasie naszego pobytu dzieci uczestniczy ły w zaj ęciach „angielski na 
wesoło" 

( M.B.Jalowska) oraz grach i zabawach prowadzonych przez pedagoga 
szkolnego z Z.S w Bierzwnicy. Dodatkowo zaj ęcia taneczne, aerobiku i fitness 
prowadziła pani Marta Kępa. 

Uczniowski Klub Sportowy Rega zorganizowa ł  w miesiącu grudniu 
Mikołajkowy Turniej Piłki Nożnej dla chłopców z k1.1II - IV 

2 .Sekcja pi łki ręcznej — dzięki podpisanej umowie o współpracy pomiędzy 
UKS REGA Bierzwnica a klubem ekstraklasy pi łki ręcznej kobiet Energia AZS 
Koszalin zawodniczki naszego klubu mog ły wystartować  w rozgrywkach ligi 
wojewódzkiej dzieci. 

Otworzyły się  większe moż liwości do nieco szerszych działań  sportowych a tym 
samym stawiane cele by ły większe. 
W grupie drugiej regionu koszali ńskiego zawodniczki naszego klubu zaj ęty III 
miejsce 

za zespołami AZS Politechnika Koszali ńska, UKS Opty Mielno. 

3. Akrobatyka sportowa - zajęcia z akrobatyki sportowej prowadzone s ą  na 
sali gimnastycznej Zespołu Szkól w Bierzwniccy. 

W ćwiczeniach uczestniczą  dzieci ze szkoły podstawowej. W czasie zaj ęć  
doskonali się  cechy motoryczne takie jak gibko ść , siłę  , koordynacj ę  ruchową  
itp. Dokładność , precyzja estetyka ruchu, to nieodzowne elementy procesu 
treningowego. Dzieci poznaj ą  podstawowe elementy ewolucji akrobatycznych w 
kontakcie z przyrz ądami czy też  współćwiczącymi. Uczą  się  układów 
gimnastycznych zarówno indywidualnych jak i zespo łowych. 

Zakup specjalistycznej maty treningowej przez Z.S w Bierzwnicy w du żej 
mierze poprawi ł  jakość  zajęć . Komfort wykonywanych ćwiczeń  dostarcza dużo 
radości trenującym. 
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Osiągnięcia sportowe : 

I miejsce w Mistrzostwach Powiatu w Pi łce Ręcznej Dziewcząt Szkól 
Podstawowych 

III miejsce w Mistrzostwach Regionu Koszalińskiego w Piłce Ręcznej 
Dziewcząt — IMS 

III miejsce w Wojewódzkim Turnieju Pi łki Ręcznej Dziewcząt Szkól 
Podstawowych 

o Prezesa UKS „ Opty„ Mielno 

III miejsce w Ogólnopolskim Turnieju Piłki Ręcznej Dziewcząt o Puchar 
Burmistrza 	miasta Dębno 

Zawodniczki uczęszczaj ące do gimnazjum zdobyły Mistrzostwo Powiatu, 
wicemistrzostwo Regionu Koszalińskiego i awansowały do Półfinału 
Mistrzostw Województwa rozgrywek szkolnych — Gimnazjada 2013/2014 

UKS Avatar to nowo-powstały klub, który swoj ą  działalność  rozpoczął  z 
początek br. i od razu bardzo owocnie, poniewa ż  współorganizował  obóz 
sportowo-rekreacyjny podczas tegorocznych ferii zimowych. Do klubu 
uczęszcza 57 dzieci, są  to uczniowie ZS w Lekowie. Prowadzona jest sekcja 
piłki nożnej chłopców w dwóch kategoriach wiekowych oraz pi łki nożnej 
dziewcząt. Zaj ęcia prowadzone są  3 razy w tygodniu przez Pana K. Gancarza. 
Jest to trener zatrudniony przez Klub, który otrzymuje wynagrodzenie za dwie 
grupy natomiast jedn ą  prowadzi za darmo. W ramach wspó łpracy ze szko łami 
powiatu świdwińskiego Klub zorganizował  sparingi z Brzeżnem i Sławoborzem, 
jak również  był  organizatorem Turnieju Pi łki Nożnej o Puchar Wójta Gminy 
Świdwin, dla dzieci aktualnie graj ącej w Bałtyckiej Lidze orlik 2012. W 
klasyfikacji końcowej turnieju Klub zaj ął  3 miejsce. 

Nadrzędne cele i zadania Klubu to: szerzenie wiedzy na temat zdrowego i 
bezpiecznego stylu życia, która ma przyczyni ć  się  do polepszenia stanu zdrowia 
i świadomości prozdrowotnej dzieci i m łodzieży szkolnej. Zadanie to 
wykonywane jest poprzez: aktywno ść  ruchową, zajęcia w sekcjach pi łki nożnej 
chłopców i dziewcząt, organizacj ę  wypoczynku i rekreacji (Pani Prezes 
zapowiedziała, że podj ęte zostały rozmowy w temacie wakacyjnego obozu dla 
dzieci). 
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Następnie Pan Sebastian Basiejko przedstawi ł  Gminne Kluby Sportowe 
funkcjonujące na terenie Gminy Świdwin: 

-GLKS JEDNOŚĆ  w Łąkowo 

-GLKS HURAGAN w Bierzwnicy 

GLKS JEDNOŚĆ  Łąkowo -rok 2013 obejmowa ł  2 rundy rozgrywkowe tj. 
runda wiosenna sezonu 2012/2013 i runda jesienna sezonu 2013/2014. W 
sezonie 2012/2013 Klub jedno ść  uczestniczy ł  w rozgrywkach o mistrzostwo 
Klasy A seniorów, ostatecznie zajmuj ąc 6 miejsce na 11 zespo łów. W sezonie 
2013/2014-runda jesienna, klub uczestniczy ł  w rozgrywkach o mistrzostwo 
Kl. A seniorów i zajmuje miejsce 5 na 10 zespo łów. W roku 2013 klub Jedno ść  
uczestniczył  w wielu turniejach organizowanych na boisku i w hali (m.in. 
Ogólnopolskim turnieju Pi łki Nożnej Caryx CUP 2014 zorganizowanym na 
boisku w Kołobrzegu) oraz w zawodach rangi światowej w Trójboju Si łowym 
gdzie zawodnik Józef Soko łowski odniósł  wielkie sukcesy. Organizowane by ły 
zajęcia z nauki gry w pi łkę  nożna dla młodzieży i seniorów, mecze pi łkarskie o 
mistrzostwo A klasy seniorów KOZPN w miejscowo ści Łąkowo i mecze 
wyjazdowe oraz zaj ęcia z trójboju si łowego w miejscowości Smardzko. W 
ramach zadania dokonano bie żącej obsługi w zakresie utrzymania boiska 
piłkarskiego wraz z zapleczem w miejscowo ści Łąkowo. Na zadanie 
realizowane w ramach konkursu pn:" Upowszechnianie Kultury Fizycznej i 
Sportu wśród mieszkańców gminy Świdwin w 2013 roku", klub otrzymał  łączną  
dotacj ę  z Gminy w ramach otwartego konkursu ofert w kwocie 24.000 z ł . Klub 
Jedność  w ramach zaplecza socjalnego korzysta z budynku świetlicy gminnej w 
miejscowości Łąkowo gdzie utworzono szatnie dla dru żyny gospodarzy i gości, 
pomieszczenie dla sędziów, toalety oraz natryski. W ramach otwartego konkursu 
ofert 2013 p.n. „Upowszechnianie Kultury Fizycznej i Sportu w śród 
mieszkańców gminy Świdwin w 2013 roku" w okresie 01.02.2013-30.11.2013, 
klub otrzymał  dotacj ę  w kwocie 24.000 zł  z przeznaczeniem na: 

a) sekcję  piłki nożnej seniorów-21.000 zł  

b) sekcję  trójboju si łowego- 3.000 zł  

GLKS Huragan Bierzwnica jest stowarzyszeniem kultury fizycznej 
zarejestrowanym w ewidencji klubów sportowych dzia łających na terenie 
Powiatu Świdwińslciego. Zarząd Klubu składa się  z 5-ciu członków. W klubie 
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zarejestrowanym jest 23 cz łonków. Klub uczestniczy w rozgrywkach gr. A klasy 
seniorów KOZON. W sezonie 2012/2013 klub zdoby ł  mistrzostwo A klasy. W 
sezonie 2013/2014 czyli obecnie zajmuje 6 miejsce. 11 wrze śnia na stadionie w 
Kołobrzegu klub wzi ął  udział  w turnieju organizowanym przez firm ę  BASF 
gdzie zaj ął  2 miejsce. Pieniądze otrzymane z otwartych konkursów ofert s ą  
przeznaczane na utrzymanie dzier żawionego boiska, tj. na koszenie, wa łowanie, 
zakup materiałów, opłatę  księgowej, opłatę  za usługę  medyczną, zakup sprzętu 
sportowego. Jako dzierżawca boiska, udostępniamy je również  Klubowi Pana 
Jacka Gałasa i staramy si ę  aby ta współpraca przebiegała jak najlepiej doda ł-
Prezes Łukasz Pugacz. 

Pan Sebastian Basiejko dodał , ze oba kluby otrzyma ły dotacje. GLKS Jedno ść  w 
kwocie 11.000 zł . a GLKS HURAGAN w kwocie 9.000 zł . 

Ad.9. 

Informacja z wykonania bud żetu gminy za 2013r. i podj ęcie 
uchwa ły w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Świdwin; 

Pan Krzysztof Kaszuba poprosi ł  o zabranie głosu Skarbnik Gminy, Panią  
Renatę  Kamińską. Pani Skarbnik przedstawi ła zebranym informacje z 
wykonania budżetu. 

(załącznik nr 2) 

Ad.10. DYSKUSJA 

Dyskusji nie przeprowadzono. 

Ad.11. PODJĘCIE UCHWAŁ  
Pan Krzysztof Kaszuba poprosi ł  Panią  Halinę  Czajkowska Sekretarza Gminy o 

przedstawienie uchwał, następnie przeprowadzono nad nimi g łosowanie: 
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-Nr XXXV111/295/2014 w sprawie upoważnienia Kierownika Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Świdwinie do za łatwienia indywidualnych 
spraw z zakresu administracji publicznej; 
(podj ęta jednomy ślnie) 

-Nr XXXV1I1/296/2014 W sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 
szkół  i przedszkoli prowadzonych na terenie Gminy Świdwin przez inne niż  
Gmina Świdwin osoby prawne lub fizyczne oraz dla innych niż  Gmina 
Swidwin osób prawnych i osób fizycznych prowadz ących inne formy 
wychowania przedszkolnego, a tak że trybu i zakresu kontroli 
prawid łowości ich wykorzystania; 

(podjęta jednomy ś lnie) 

-Nr XXXVIIU297/2014 w sprawie ustalenia Regulaminu targowiska 
gminnego „Mój Rynek" w Krosinie; 

(podjęta jednomy ś lnie) 

-Nr XXXVIII/298/2014 w sprawie opłaty targowej; 

(podj ęta jednomyślnie) 

-Nr XXXVIII/299/2014 w sprawie powierzenia Wójtowi Gminy Swidwin 
uprawnień  do ustalania wysoko ści cen i opłat za usługi komunalne o 
charakterze użyteczności publicznej oraz za korzystanie z obiektów i 
urządzeń  użyteczności publicznej Gminy Swidwin; 

(podjęta jednomy ś lnie) 

-Nr XXXVIII/300/2014 w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na 
rok 2014; 

(podjęta jednomyś lnie) 

-Nr XXXVIII/301/2014 w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy z tytu łu 
wykonania budżetu gminy za 2013r. 

(podj ęta jednomy ś lnie) 
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Ad.14. WOLNE WNIOSKI 

Pani Marta Jalowska, Dyrektor ZS w Bierzwnicy wręczyła Panu 

Przewodniczącego Krzysztofowi Kaszubie zaproszenie na festyn zorganizowany 

z okazji Dnia Dziecka, który odb ędzie się  14.06.2014r. Na stadionie w 

B i erzwni cy 

Pan Antoni Giluk zapytał  kiedy nastąpi obiecana dopłata do przydomowych 

oczyszczalni. Najpierw by ło mowa o I kwartale, pó źniej o II. Ludzie zostali 

zapewnieni, ze dopłaty będą  zrealizowane. 

Pan Adam Bieńczak podsumował  swoją  wcześniejszą  wypowiedź  twierdząc, 

Ze nie chodzi o duże pieniądze tylko chęć  aby kawałek drogi oczy ścić . 

Potrzebna jest tylko koparka. Sam so łtys dysponuje 150 tonami ziemi, któr ą  

można wykorzystać  i zasypać  wysypisko. Ludzie sami robi ą  sobie drogi 

dojazdowe nie czekaj ąc na ruchy z urzędu. Sołtys przypomniał , ze od 1997r. 

Dopomina się  o naprawę  drogi. 

Pan Wójt w odpowiedzi na pytanie Pana Antoniego Giluka podsumowa ł , że 

wpłynęła już  II rata podatku. Czas jest do końca czerwca. Zakwalifikowano 25 

osób. Od 1-go czerwca wszystko ruszy. Wójt s łowem zakończenia dodał, ze 

największą  bolączką  obecnej kadencji są  drogi gminne. Jest jednak światełko w 

tunelu, gdyż  udało się  wywalczyć  dofinansowanie zewnętrzne, które sp łynie z 

PROW-u. W dotychczasowej FOGR-ze wi ęcej trzeba było własnych środków 

dopłacić  aniżeli zyskało się  dofinansowania. Teraz ma by ć  inaczej i ruszy 

remont dróg gminnych. 

Pani Maria Świątczak zapytała o wyniki badań  i analiz Lekowskiego jeziora. 

Pan Wójt odpowiedział, ze urząd nie otrzyma ł  jeszcze pe łnej analizy WIO Ś-u, 

należy jeszcze na wynik poczekać . 
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Ad. 15. ZAKOŃCZENIE 

P rzewod n 

Protokołowała: 

Joa4  Pałęga 
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